
J.llcSTO ILAVA-Mestský úrad 
MiE:rové nám.16/31, 019 01 Ilava 

ZÁPISNICA 

z rokovania mestského 

Dubáčik Ilava 

Prítomní- podľa prezenčnej listiny 

Matky navštevujúce MC Dubáčik by poprosili mesto o spropagovan ie MC. Kontaktova li sme p. 

Bizubovú, ktorá aktuálne vedie MC, aby poslala nejaké fotky a otváracie hodiny MC. 

· 1 

RZlZH·LU: 

Cls'o spisu: 

Ďalšia požiadavka od obyvatel'ov bola na obnovenie vysielania mestského rozhlasu. Požiadavka bola 

v čase konania mestského výboru vybavená, mestský rozhlas bol opravený a opäť uvedený do 

prevádzky. 

Ďalej by sme poprosili mesto o pokosenie vysokej trávy oproti spodnej bráne väznice plus pokosenie 

brehov potoka. 

Poprosili by sme upozorniť p. Podušela na parkovanie pred rodinným domom, nakoľko lávka cez 

potok je len pre jedno auto a vzniká situácia, že vodiči nevidia prichádzajúce auto a nemajú sa kam 

uhnúť. 

Pán Gábor prišiel na mestský výbor s fotodokumetáciou narastajúceho odpadu v susednom dome 

u p. Strýčka. Upozornil na zvýšené množstvo hlodavcov (potkanov) v danej lokalite. Poprosil či by 

bolo možné vykonať deratizáciu v danej oblasti. Plus by sme radi boli informovaný ako dopadla 

návšteva zo strany mesta v danom obytnom dome ohl'adom zvýšeného množstva odpadu. Občania 

informovali vraj o prebiehajúcej dražbe. Radi by sme vedeli, či prebieha dražba a či sa mesto plánuje 

zapojiť do dražby. Takisto p. Gábor informoval o tom, že obyvatelia danej nehnuteľnosti využívajú na 

výrobu elektrickej energie centrálu, ktorá vraj ide celú noc. 

Ďalšia požiadavka smerova la na premnožené mačky v mestskej časti . Mačky si spravili z detského 

ihriska výkalisko a deti keď sa hrajú v kamienkoch často tieto exkrementy vyhrabú. Poprosili by sme 

mesto o pomoc s premnoženými mačkami a takisto o dezinfekciu detské ihriska na ul. Kpt. Nálepku. 

Ďalej by sme chce li informáciu ako vyzerá projekt parkoviska pred obytným domom 177 a prechod 

cez cestu na ulicu Kpt. Nálepku. 

Poprosím info ohľadom opravy schodiska za tlačiarňou. 

Ďalej poprosíme aktuálne info ohl'adne mosta cez kanál a mosta cez potok. Taktiež poprosíme info, či 

už TSK prebralo podjazd pod že leznicou do svojej správy. 

Staré požiadavky ostávajú platné: 

Označenie ul. Kpt. Nálepku dopravnou značkou obytná zóna, automaticky by tam bola znížená 

rýchlosť a ulica by bola bezpečnejšia. Nakol'ko tadiaľ v súčasnosti chodia niektoré autá dosť rýchlo 

a množstvo automobilov jazdí aj v protismere. V rámci tejto požiadavky by bol rád, keby sa tadial' 

zvýšila aj hliadková činnosť MsP. Poprípade osadenie spomal'ovača v danej časti. 

Nedostatok parkovacích miest 



Výsadba novej zelene pred bytovými domami. V minulosti bola pekná výsadba kríkov a ozdobných 

drevín pred obytnými domami a v súčasnosti po tom ostala len spomienka. 

Nastriekať na cestu za podjazdom že leznice (pred prechodom pre chodcov) značka pozor deti, alebo 

prechod. Nakoľko tade chodia deti do školy a od železnice nie je vidieť autá a takisto vodiči nevidia či 

je niekto na prechode a mnohí si značku ani nevšimnú. 

Osadenie košov na psie exkrementy, ktorých je v MČ ža lostne málo a niektorí psíčkari vyhadzujú 

sáčky do prvého smetiaka, ktorý nájdu a nevadí že sa jedná o smetiaky napr. na triedený odpad . 

Osadenie tabule vstup do mesta (tabula Ilava) alebo tabule s obmedzujúcou rýchlosťou na SOkm/h na 

cestu od Dubnice nad Váhom popri kanáli, ktorá začala byť v poslednej dobe dosť frekventovaná a 

vodiči po nej jazdia veľkou rýchlosťou. 

Na inštalovanie osvetlenia na vrchnú (oprava pôvodne bola spodná) časť schodiska, ktoré ide popri 

väznici, a takisto zriadenie prechodu pre chodcov oproti schodisku. 

Vzhľadom na opakujúcu sa skládku odpadu pod dia ľničným mostom žiadame mesto o zakúpenie 

foto pasce. 

Výmena linolea v budove TSM Ilava (chodba od Materského centra Dubáčik až po hlavný vchod do 

budovy) +očistenie a náter plota pred budovou 

Mestský výbor Sihoť odporúča Mestskému zastupiteľstvu vyhovieť vyššie uvedeným žiadostiam 

občanov. 

V Ilave dňa 24.05.2022 

Ing. Pavol Filo 

predseda komisie 




